



Announcement on the New E-visa Service with Stickerless Visa

The Royal Thai Consulate-General in Kunming (RTCG) wishes to inform that the new e-visa service, with stickerless visas issued by the Royal Thai Embassy and the Royal Thai Consulates - General in the People's Republic of China, will be put into effect from 27 September 2021 onwards.

The new e-visa service will help facilitate visa applicants in the People's Republic of China without necessity of appointments to submit their passports and related documents at the Embassy or the Consulates – General in person.

Once the visa is approved by the Embassy or the Consulates - General, a notification letter will be sent to visa applicant automatically by the system. Before traveling, the visa applicant is advised to print out the said letter and present it to the Chinese and Thai immigration officials at immigration checkpoints, if requested.

The timeline for application of e-visa with stickerless visa will be as follows:

1. The Embassy and the Consulates - General will receive visa applications under the current e-visa service (with stickers) until 17 September 2021. In principle, the Embassy and the Consulates-General will consider visa applications and issue visas (with stickers) to applicants until 23 September 2021;
2. The e-visa application service will be temporarily suspended on 23 - 27 September 2021. The Embassy and the Consulates - General will consider visa applications (with stickerless visa) submitted via the e-visa system on 18 - 22 September 2021 when the new system is ready for service on 27 September 2021 at 06.00 hrs. (Thailand time).

For further inquiries (for applicants in Yunnan, Guizhou, and Hunan Provinces), please contact the RTCG (Visa Section) at telephone no. (0871) 63166616, or e-mail: thaiconsulate.KMG@mfa.mail.go.th.

Royal Thai Consulate-General, Kunming.
6 September B.E. 2564 (2021)



无贴纸电子签证公告

泰国王国驻昆明总领事馆（RTCG）特此通知，由泰国王国驻中华人民共和国大使馆和总领事馆签发的无贴纸电子签证将从 2021 年 9 月 27 日起启用。

新的电子签证服务将为中华人民共和国境内的签证申请人提供便利，无需向大使馆或总领事馆亲自提交护照和相关文件。

签证一经大使馆或总领事馆批准，系统将自动向签证申请人发送通知函建议签证申请人在行程出发前提前打印上述通知函，并向中国和泰国的出入境口岸官员出示此通知函。

申请无贴纸电子签证的具体流程如下：

1. 大使馆和总领事馆将在 2021 年 9 月 17 日之前受理现行电子签证服务的签证申请(贴纸)。原则上，大使馆和总领事馆将审核已经被接收的签证申请，并在 2021 年 9 月 23 日前向申请人发放签证(贴纸)。

2. 电子签证申请服务将于 2021 年 9 月 23 日至 27 日暂停。大使馆和总领事馆将审核在 2021 年 9 月 18 日至 22 日通过电子签证系统提交的签证申请(无贴纸)，届时新系统将于 2021 年 9 月 27 日 06:00 启用(泰国时间)。

如云南、贵州、湖南省申请者需咨询更多信息，请联系我馆签证处，电话：(0871) 63166616，电子邮件：thaiconsulate.KMG@mfa.mail.go.th.

泰国王国驻昆明总领事馆

2021 年 9 月 6 日